

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME L**1925-1926-1927****NUMÉROS 1, 2, 3 et 4**

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 1197. — Etats-Unis d'Amérique et Esthonie :	
Traité d'amitié, de commerce, et consulaire, et protocole, signés à Washington, le 23 décembre 1925	13
N° 1198. — Autriche et Tchécoslovaquie :	
Arrangement concernant le règlement des dettes contractées en couronnes austro-hon- groises, avec protocole final, signés à Prague, le 18 juin 1924, et protocole additionnel, signé à Prague, le 14 mai 1925	39
N° 1199. — Autriche et Tchécoslovaquie :	
Arrangement concernant les créances mutuelles dérivant des règlements de comptes entre les organes d'assurance-retraite, avec annexe, signé à Prague, le 12 juillet 1924 ...	III
N° 1200. — Etats-Unis d'Amérique et Tchécoslovaquie :	
Traité concernant l'extradition des criminels, signé à Prague, le 2 juillet 1925	143
ANNEXE XIV. — Présentations à l'enregistrement, adhésions, signatures, ratifications postérieu- rement échangées, etc.	
N° 13. — Convention radiotélégraphique internationale, signée à Londres, le 5 juillet 1912.	
<i>Position de la Hongrie</i>	158
N° 170. — Protocole de signature concernant le statut de la Cour permanente de Justice internationale visé par l'article 14 du Pacte de la Société des Nations. Genève, le 16 décembre 1920.	
<i>Signatures du protocole et de la disposition facultative</i>	

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME L	1925-1926-1927	NUMBERS 1, 2, 3 and 4
-----------------	-----------------------	------------------------------

TABLE OF CONTENTS

	Pages
No. 1197. — United States of America and Esthonia :	
Treaty of Friendship, Commerce and Consular Rights, and Protocol, signed at Washington, December 23, 1925... ..	13
No. 1198. — Austria and Czechoslovakia :	
Agreement regarding the Settlement of Debts contracted in Austro-Hungarian Crowns, with Final Protocol, signed at Prague, June 18, 1924, and Additional Protocol, signed at Prague, May 14, 1925	39
No. 1199. — Austria and Czechoslovakia :	
Agreement concerning Mutual Claims resulting from the Settlement of Accounts between Pension-Insurance Organisations, with Annex, signed at Prague, July 12, 1924 ...	111
No. 1200. — United States of America and Czechoslovakia :	
Treaty concerning the Mutual Extradition of Fugitive Criminals, signed at Prague, July 2, 1925	143
ANNEX XIV. — <i>Presentations for registration, adhesions, signatures, ratifications subsequently exchanged, etc.</i>	
No. 13. — International Radiotelegraph Convention, signed at London, July 5, 1912.	
<i>Position of Hungary...</i>	158
No. 170. — Protocol of Signature relating to the Statute of the Permanent Court of International Justice provided for by Article 14 of the Covenant of the League of Nations. Geneva, December 16, 1920.	
<i>Signature of the Protocol and of the Optional Clause...</i>	159

	Pages
N° 172. — Convention et statut sur le régime des voies navigables d'intérêt international. Barcelone, le 20 avril 1921.	
<i>Ratification</i>	160
N° 269. — Convention internationale pour la répression de la traite des femmes et des enfants, ouverte à la signature, à Genève, du 30 septembre 1921 au 31 mars 1922.	
<i>Ratification</i>	160
N° 678. — Protocole relatif aux clauses d'arbitrage, signé à Genève, le 24 septembre 1923.	
<i>Ratification</i>	161
N° 775. — Convention internationale pour la simplification des formalités douanières, et protocole y relatif. Genève, le 3 novembre 1923.	
<i>Ratifications</i>	161
N° 868. — Traité entre la Finlande et le Royaume-Uni pour l'extradition des malfaiteurs, signé à Londres, le 30 mai 1924.	
Echange de notes portant accession à ce traité d'un protectorat et de certains territoires sous mandat. Helsingfors, le 25 novembre 1926	161
N° 905. — Convention relative à l'aménagement des forces hydrauliques intéressant plusieurs Etats. Genève, le 9 décembre 1923.	
<i>Ratification</i>	166
<i>Accession</i>	166
N° 1002. — Convention postale universelle et autres instruments y relatifs, signés à Stockholm, le 28 août 1924.	
<i>Ratifications</i>	166-170-172
N° 1003. — Arrangement concernant les lettres et les boîtes avec valeur déclarée (Union postale universelle), avec protocole final et règlement d'exécution de l'arrangement, signés à Stockholm, le 28 août 1924.	
<i>Ratifications</i>	172
N° 1004. — Arrangement concernant les colis postaux (Union postale universelle), avec protocole final et règlement d'exécution de l'arrangement, signés à Stockholm, le 28 août 1924.	
<i>Ratifications</i>	172
N° 1005. — Arrangement concernant les mandats de poste (Union postale universelle) et règlement d'exécution y relatif, signés à Stockholm, le 28 août 1924.	
<i>Ratifications</i>	174

	Pages
No. 172. — Convention and Statute on the Regime of Navigable Waterways of International Concern. Barcelona, April 20, 1921.	
<i>Ratification</i>	160
No. 269. — International Convention for the Suppression of the Traffic in Women and Children, opened for Signature at Geneva from September 30, 1921, to March 31, 1922.	
<i>Ratification</i>	160
No. 678. — Protocol on Arbitration Clauses, signed at Geneva, September 24, 1923.	
<i>Ratification</i>	161
No. 775. — International Convention relating to the Simplification of Customs Formalities and Protocol relating thereto. Geneva, November 3, 1923.	
<i>Ratifications</i>	161
No. 868. — Treaty between Finland and the United Kingdom for the Extradition of Criminals, signed at London, May 30, 1924.	
Exchange of Notes relating to the Accession of a Protectorate and certain Mandated Territories to this Treaty. Helsingfors, November 25, 1926	161
No. 905. — Convention relating to the Development of Hydraulic Power affecting more than one State. Geneva, December 9, 1923.	
<i>Ratification</i>	167
<i>Accession</i>	167
No. 1002. — Universal Postal Convention with other relevant Instruments, signed at Stockholm, August 28, 1924.	
<i>Ratifications</i>	167-171-173
No. 1003. — Agreement concerning Insured Letters and Boxes (Universal Postal Union), with Final Protocol and Detailed Regulations for the Execution of the Agreement, signed at Stockholm, August 28, 1924.	
<i>Ratifications</i>	173
No. 1004. — Parcel Post Agreement (Universal Postal Union), with Final Protocol and Detailed Regulations for the Execution of the Agreement, signed at Stockholm, August 28, 1924.	
<i>Ratifications</i>	173
No. 1005. — Money Order Agreement (Universal Postal Union) and Detailed Regulations relating thereto, signed at Stockholm, August 28, 1924.	
<i>Ratifications</i>	175